
   

 

Bestyrelse, Sejlklubben København 

 

Referat bestyrelsesmøde, 27/8-2020 kl. 17.30  

Til stede: Henrik Sengeløv, Carsten Christoffersen, Sten Emborg, Asbjørn Jørgensen, Henrik 

Sieling, Morten Petersen, Iben Helene Augustesen, Hans Borgstrøm, Dorthe Kjerulf, Marianne 

Scheufens (referent). 

Fraværende: Keld Lybke. 

1. Velkomst ved formanden 
Formanden bød velkommen. Henrik Sieling oplyste at han skal ”repareres” og melder 
midlertidigt fravær. 

2. Status for klub- og bestyrelsesarbejdet i lyset af Corona 
Der fortsættes efter myndighedernes anbefalinger. 
Festudvalget arbejder på stiftelsesfest 24. oktober. Sejlerskolen kobler sig på 
arrangementet. Max. antal deltagere ca. 60 personer. Bestyrelsen bakker op. 
Situationen følges nøje op til dagen for festen. 
Bådoptagning gennemføres som de foregående år med hensyn til Corona-situationen. 

3. Konstituering og ansvars- og opgavefordeling 

Formand, næstformand, kasserer osv. er på plads. 

Oversigt over bestyrelsen  

Formand: Henrik Sengeløv på nyvalg for 2 år. 

Næstformand: Carsten Christoffersen på nyvalg for 1 år. 

Kasserer: Sten Emborg. Ikke på valg og fortsætter 1 år. 

Pladsudvalgsformand: Asbjørn Jørgensen på nyvalg for 2 år. 

Bestyrelsesmedlem: Henrik Sieling på genvalg for 2 år. 

Bestyrelsesmedlem: Morten Petersen er ikke på valg og fortsætter 1 år. 

Bestyrelsesmedlem: Keld Lybke er ikke på valg og fortsætter 1 år. 

Bestyrelsesmedlem: Iben Helene Augustesen på nyvalg for 2 år.  

Bestyrelsessuppleant: Hans Borgstrøm opstiller til nyvalg for 1 år. 

Tilforordnet bestyrelsen: Dorthe Kjerulf.  

 

Bestyrelsesmedlemmernes tilknytning til udvalg og kontaktperson til: 

Formand: Henrik Sengeløv: By & Havn (kontaktperson) 

Næstformand: Carsten Christoffersen: Havnefoged 

Kasserer: Sten Emborg: Økonomi 

Pladsudvalgsformand: Asbjørn Jørgensen: Pladsudvalg, driftudvalg 

Bestyrelsesmedlem: Henrik Sieling: Havnefoged, Nordre klubhus, Lokalpol. udvalg  

Bestyrelsesmedlem: Morten Petersen: Sejlerskole, kontakt til kapsejlads- og sportsudvalg 

Bestyrelsesmedlem: Keld Lybke: Kontakt til driftudvalg 

Bestyrelsesmedlem: Iben Helene Augustesen: Kommunikationsudvalg 

Bestyrelsessuppleant: Hans Borgstrøm  

Tilforordnet bestyrelsen: Dorthe Kjerulf: Festudvalg, pladsudvalg 



   

4. Arbejdsdeling mellem et (evt.) forretningsudvalg og bestyrelsen, herunder også jfr. 
mail fra Henrik Sieling af 23. august 
Ved næste bestyrelsesmøde besluttes nærmere om mødefrekvens samt sammensætning. 
Opgavefordeling drøftes ved næste bestyrelsesmøde. 
Hele bestyrelsen informeres omkring forretningsudvalgsmøder, herunder mødedato, 
indkaldelse, foreløbig dagsorden samt referat. 

5. Mødeplanlægning for det kommende år 
Hidtil har der været 10 FU-møder, 4 bestyrelsesmøder og 4 temamøder. 
Starter med 2 bestyrelsesmøder med en måneds mellemrum aht. den omfattende 
dagsorden. Næste gang d. 24/9-20 17.30. Herefter besluttes mødefrekvensen. 
Input til møder sendes til formand@sejlklubbenkbh.dk senest 1 uge før mødet.  

6. Vores mail/IT system/hjemmesideplatform 
Hjemmesideplatform jfr. notat fra Kommunikationsudvalget 
Der arbejdes på ny hjemmesideplatform. Det nuværende er for skrøbeligt og 
personafhængigt. Den nye platform skal være standard og nemt tilgængeligt. Det foreslås, 
at gøre det ”rigtigt” fra starten, så hele strukturen er på plads.  
Ønske fra pladsudvalg: begrænsning af antal deltagere til arrangement.  
Ønske om ”grejbørs”.  
Ønske om elektronisk indmeldesesblanket incl. straksbetaling. 
Bestyrelsen understøtter notatet fra kommunikationsudvalget. 
GDPR: Klubsekretær anmoder om at få indføjet forbehold i indmeldelsesblanketten. 

7. Evaluering af Havnefoged/bestyrelsessekretær funktionen 
Der skal gennemføres en evaluering af funktionen med repræsentanter fra bestyrelsen.  
Kort orientering fra havnefoged vedr. årets gang i funktionen og havnen. Stor søgning til 
havnen og landpladsen fra ikke-medlemmer og medlemmer uden båd, mange 
henvendelser hver dag. Alle pladser fra Gilleleje til Køge besat og lange ventelister. HF 
mærker stor opbakning og tilfredshed blandt medlemmer. El-måler ordning vel modtaget. 
HF håndhæver ”el-tyveri”, hiver stik ud uden måler (dog ikke gæstesejlere). Håndhæver 
rød/grøn-skilte. Vil ikke have ”rod” på broerne, pt. en tendens til at nogle ”breder” sig med 
udstyr, det skal stoppes. Godt salg i vinterpladser. Alt fungerer i hverdagen. Coronaen har 
været en øjenåbner omkring nye mere effektive arbejdsgange. HF er ikke tilfreds med 
sejlernes håndtering af skrald, uforskammet at tro at skralderum og container på landplads 
er en skraldeplads. HF ikke tilfreds med rengøringsfirmaet i Sundkrogen. Arbejdsfordeling 
er 70% administrativt arbejde for klubben, 30% havn og havnekontor. HF ønsker for 
fremtiden: pladsadministrationssystem (Winkas er medlemssystem), mere tid til 
pladsadministration, reklame for ledige gæstepladser i juli, en afløser (ad hoc aftale er i 
stand). Orienterede om hvilke opgaver HF ikke må påtage sig (vicevært, gartner, 
sekretær/indkøber for udvalg).  

8. Evaluering af Havnefoged og pladsudvalgs opgaveløsning og samarbejde 
Samarbejdet fungerer rigtig godt. Det har været et lærerigt første år for såvel pladsudvalg 
som havnefoged. Pladsudvalget har god gavn af, at havnefogeden har den fysiske gang i 
havnen. HF må rose pladsudvalget for at tage et stort ansvar og stor del i arbejdet. 

9. Renovering af broerne i Sundkrogen og bro 9 
Til generalforsamlingen var der et notat. Efter bestyrelsesmødet udsender Pladsudvalget 
en rekvisition omkring hvervning af medlemmer til ny-bro-udvalget. 
 

10. Status om Driftsudvalgets arbejde 
Der arbejdes på at arrangere arbejdsdage. Det er hårdt tiltrængt. Havnefoged skriver en 
ønskeliste til driftsudvalget.  
 

11. Sejlskolen efter generalforsamlingen 
Ånden er blevet bedre. Har brug for flere instruktør-suppleanter. Næstformand kontakter 
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tidligere og nye sejlskoleledelse med henblik på en opfølgende snak. Bestyrelsen bakker 
op og takker for/roser initiativet. 
 

12. Klubbens evt. fremtidige engagement i FLID 
Havnefoged redegjorde for kan varmt anbefale et fremtidigt engagement i FLID. Deltagelse 
i generalforsamlingen er ikke  relevant for klubben. 
 

13. Hvordan orienterer bestyrelsen medlemmerne, hjemmeside (evt. klumme), 
Facebooks placering i den sammenhæng 
Hjemmesiden er klubbens officielle side og primære kanal. Den nuværende Facebook side 
er ikke klubbens officielle side og administreres ikke af kommunikationsudvalget. Hvis der 
lægges officiel information på Facebook, bør det ske i form af et link til opslaget på 
hjemmesiden.  
 

14. Forslag om visionsdiskussion, pejlemærker, alarmklokker fra Carsten, prioritering og 
forberedelse  
Super input, stor mundfuld. Overføres til næste møde med høj prioritet. 
 

15. Økonomi 
Citat kasserer: ”Pickuppen er i rillen” det hele er fornuftigt, indtægter fra medlemmer er i 
orden, gæstepladslejen er meget tilfredsstillende ift. Corona-situationen. Samarbejdet med 
Jakob Jensen kan være bedre. Vi får ingen info, når de sætter både på vores plads 
midlertidigt. Pladsudvalget agter at afholde møde med Jakob Jensen vedr. priser, da det pt. 
er dyrere at blive betjent som medlem end som ikke-medlem. I det hele taget skal 
samarbejdet drøftes, idet SKK ikke er tilfreds med situationen i dag. 

16. Evt. 
Foto af bestyrelsen til hjemmesiden samt beskrivelse. Kommer. 
 

NÆSTE BESTYRELSESMØDE 24. SEPTEMBER 2020 KL. 17.30 

 


